
 

 

Toruń, 16 stycznia 2019 

 
Marek Żydowicz, 
Fundacja Tumult,  
MFF CAMERIMAGE              
 

 

 
Marszałek Województwa Kujawsko-Pomorskiego 
Piotr Całbecki 
 
Zarząd Województwa Kujawsko-Pomorskiego 
Dariusz Kurzawa 
Zbigniew Ostrowski 
Aneta Jędrzejewska 
Sławomir Kopyść  

 
 

 

Szanowny Panie Marszałku, Szanowni Członkowie Zarządu Województwa, 

w związku z tym, że Prezydent Miasta Bydgoszczy Rafał Bruski przedstawił oczekiwania wobec 

Festiwalu Camerimage, które niemal w całości są nierealne (do uznania jest jedynie realizacja przez 

nas promocji Miasta za 500 tysięcy złotych), zwracam się z prośbą do Państwa o analizę możliwości 

udzielenia nam przez władze Województwa pomocy w zatrzymaniu festiwalu w Regionie.  

Ponieważ do końca miesiąca musimy udzielić odpowiedzi innym miastom zainteresowanym 

przyjęciem Camerimage, proszę o pilne spotkanie w celu omówienia, czy i w jakim zakresie władze 

Regionu byłyby gotowe udzielić Festiwalowi większego niż dotychczasowe wsparcia, by mógł on 

zostać zrealizowany w 2019 roku w Województwie Kujawsko-Pomorskim. 

 

Z poważaniem, 

 

Marek Żydowicz 

 

Załączniki: 

List organizatorów Camerimage do Prezydenta Bruskiego z 10 grudnia 2018 

Odpowiedź Prezydenta Bruskiego z 8 stycznia 2019 


